
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 187
Ministeren udtalte den 16. januar 2013: "Øh Lene spørger, om der foreligger
en godkendelse fra Kommissionen, og det gjorde der jo, altså der lå - ganske
som der står i loven, så har vi bedt om at få det godkendt at Kommissionen,
og hvad hedder det, den og den ordning er så godkendt og alt er på det rene,
og så sker der den her ændring af vandplanerne, og så har vi altså bare sendt
den ned til Kommissionen en gang til, fordi nu går vi altså med livrem og se-
ler. Så man kan sige, at vi står altså sådan set bare i samme situation, som vi
gjorde da randzoneloven trådte i kraft, at vi jo har en forventning om, at Kom-
missionen godkender det.", jf. FLF alm. del samrådsspørgsmål M. Ministeren
bedes oplyse, om det skal forstås sådan, at der ikke forelå en godkendelse af
støtteordningen, da randzoneloven trådte i kraft, men at denne først blev op-
nået senere og i givet fald hvornår samt bekræfte, at Fødevareudvalget og
Miljøudvalget samt de berørte lodsejere kan opnå kopi af korrespondancen,
herunder godkendelsen eller begrunde hvorfor korrespondance og godken-
delse holdes hemmelig.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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